2019 基督見證使團夏令會 2019 SUMMER CONFERENCE OF TESTIMONY OF CHRIST MISSION

主題:「拿撒勒人耶穌」

THEME: "Jesus The Nazarene"

報名表 REGISTRATION FORM 所屬教會[CHURCH]:

I. 一般資料 GENERAL INFORMATION

姓名:			Name (La	ast name first):		
性別:	男(M)	女(F)	組別:	國語	英語	
[Sex]			[Group]	(Mandarin)	(English)	
電話:	手機 [Cel	l Phone]	Phone]		Home Phone]	
[Tel]	()			()		

II. 家人 FAMILY MEMBER(S)

配偶中英文姓名:(Spouse)	Child (1) : [Name, Age and Sex]
Child (2): [Name, Age and Sex]	Child (3): [Name, Age and Sex]

III. 膳食[Meals] 請用"X"填入 [Please Mark with "X"]

	週四 Thurs. (7/4)	週五 Fri. (7/5)	週六 Sat. (7/6)	週日 Sun. (7/7)
早餐[Breakfast]				
午餐[Lunch]				
晚餐[Dinner]				

IV.	交通	自行安排	能接送	人	大會安排
	Transportation	Self Arrange	Give Ride	Persons	Need Transportation

- V. 報名費:每人\$100 (12 歲以上),兒童\$50 (4 歲到 11 歲),三歲以下(包括三歲)不佔床位免報名費。
 Registration Fee: \$100 per person (12 and above), \$50 for child (4 to 11yrs), no registration fee for children 3 and under.
- VI. 住宿:每間房只有2張單人床。5歲以下兒童可以與父母同住一個房間 (例:打地鋪),但每個房間最 多限住4人。

Lodge: There are 2 single beds in each room and the maximum occupancy for each room is 4 people.

VII. 報名截止日 Registration Deadline: 六月九日 June 9, 2019

請注意: 已報名者如果在 6月 20日之後做任何更改,每一更改校方要罰 US \$150。

<u>Attention</u>: Any change request after June 20, 2019 will be charged a fee of US\$150 <u>per change</u> by The Master University.

此處由負責人填寫	報名費	簽收	日期
To be filled out by coordinator	reg. fee : \$	signature :	date :